
Met een beperkt aantal vrijwilligers en 1,2 FTE op de loonlijst is het steeds lastiger om de doelgroep 
optimaal te bereiken. In de laatste jaren moet je steeds meer kennis opdoen van actuele zaken, zoals 
schrijven van berichten op social media, WBTR en AVG, maar bijvoorbeeld ook het werven van 
donateurs en vrijwilligers. Dit is nauwelijks te doen, zonder extra hulp. Met extra subsidie kan de 
juiste expertise worden ingehuurd en vrijwilligers/medewerkers cursussen laten volgen. 
 
De subsidie is al meer dan 10 jaar niet geïndexeerd, terwijl de kosten zeker de laatste tijd door 
inflatie hard stijgen. Donateurs zijn ook niet snel geneigd om hun bijdrage te verhogen. Dus dan 
kunnen wij als Endometriose Stichting relatief minder activiteiten uitvoeren om onze doelgroep te 
bereiken. Daar komt bij dat het ons de laatste jaren niet is gelukt om extra subsidie van ZonMw te 
verkrijgen, omdat het heel veel tijd kost om een goede subsidieaanvraag te schrijven en in te dienen. 
We hebben onlangs nog een afwijzing gehad. Het is gewoon erg lastig met 1,2 FTE om tijd vrij te 
maken voor een subsidieaanvraag, die aan alle eisen voldoet. 
 
We merken dat endometriose de laatste tijd veel aandacht krijgt in tijdschriften, maar ook in de 
politiek. Er is zeker een behoefte aan voorlichting, belangenbehartiging en lotgenotencontact. 
Diverse partijen zoals ziekenhuizen, onderzoekers, overheid en patiënten weten ons te vinden en 
stellen prijs op onze bijdrage in o.a. onderzoek en informatieverspreiding. Daarom moet de subsidie 
aanzienlijk verhoogd worden om als endometriosestichting goed in te kunnen spelen om als 
patiëntenorganisatie voor optimaal bereik en impact te kunnen zorgen. Kortom, het subsidieplafond 
moet omhoog! 
 
Ook wil ik pleiten voor een langere indientijd van de subsidie. Nu is het in de maand september, 
terwijl het formulier van de subsidieaanvraag en verantwoording regelmatig veranderde en je weinig 
tijd hebt om je hier op voor te bereiden. Twee maanden zou al enorm helpen. Zeker bij de 
subsidieaanvraag voor 2024, die er heel anders uitziet dan voorheen, is extra tijd noodzakelijk. 
 
Er staat vermeldt dat de subsidie wordt verdeeld op volgorde van de ontvangst van de aanvragen. Dit 
werkt in het voordeel van grote patiëntenorganisaties die soms meerdere FTE alleen al voor 
fondsenwerving hebben. Dit lijkt me niet een eerlijke manier van verdelen. Zeker als er volgens 
artikel 3.2 max € 250.000 kan worden aangevraagd per pg-organisatie, terwijl er een budget is van € 
1.500.000. Dan kan dit plafond in theorie door 6 aanvragen van grote pg-organisaties al bereikt zijn. 
 
Concluderend: 
Als we er als endometriosestichting echt voor de klant willen zijn en onze rol goed en professioneel 
te vervullen, dan zal er meer subsidie moeten worden verstrekt. 
 
 
  


